
AKADEMICKÝ SENÁT 

UNIVERZITY TOMÁŠE BATI VE ZLÍNĚ 

 Z Á P I S č. 4/2016 (195)  
z řádného zasedání Akademického senátu UTB konaného 3. května 2016 

v zasedací místnosti č. 514 budovy U13 UTB, nám. TGM 5555, Zlín  

Přítomni: Beníček Lubomír, Ing. Ph.D.; Dosoudilová Jana, MgA.; Gál Robert, Ing. Ph.D.;  

Horáková Monika, Ing. Ph.D.; Chovancová Miloslava, doc. Ing. CSc.; Illík Rostislav, dr ak. soch.; 

Janáčková Adéla; Jílková Petra, DiS; Kalenda Jan, Mgr. Ph.D.; Košťál Jindřich, Bc.; 

Kozák Vratislav, doc. Ing. Ph.D.; Kozáková Věra, Mgr. Ph.D.; Křemen Filip, Ing.; Lapková Dora, Ing.; 

Liznová Adéla, DiS.; Macháčková Alena, Ing. CSc.; Matýsek Miroslav, Ing. Ph.D.; Mauer Pavel, JUDr.; 

Müllerová Hana; Nikischerová Denisa; Pekař Libor, Ing. Ph.D.; Podzimek Ondřej, ak. soch;  

Sedlačík Michal, Ing. Ph.D; Skarupská Helena, PhDr. Ph.D.; Sysel Martin, doc. Ing. Ph.D.;  

Ševčík Jakub, Ing.; Šilhánová Renata, Mgr. Ph.D.; Śnédar Libor, JUDr. Ph.D.;  

Trojan Jakub, RNDr. MSc. MBA; Valášková Eliška  

Celkem přítomno: 30 členů AS UTB (z 36) 

Omluven: Chromčák David; Kocourek Josef, Mgr. Ph.D.; Musil Miroslav, Ing. Ph.D.; Pavelka Tomáš; 

Rak Jakub, Ing.; Velešíková Denisa, Bc. 

Stálí účastníci zasedání: prof. Ing. Petr Sáha, CSc.; prof. Dr. Ing. Drahomíra Pavelková;  

doc. Ing. Adriana Knápková, Ph.D.; doc. Ing. Vladimír Sedlařík, Ph.D.; Mgr. Pavel Krutil;  

RNDr. Alexander Černý 

Přizvané osoby: doc. Ing. David Tuček Ph.D.; doc. Ing. Boris Popesko Ph.D.;  

Ing. et Ing. Jiří Konečný, Ph.D.; Ing. Hana Večeřová  

 

Program: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS UTB č. 194. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace rektora, prorektorů a kvestora. 

5. Projednání návrhu „Zpráva o hospodaření 2015“. 

6. Projednání návrhu „Výroční zpráva o činnosti UTB za rok 2015“. 

7. Projednání návrhu „Výroční zpráva o hospodaření UTB za rok 2015“. 

8. Různé. 

 

Zasedání zahájila a řídila Ing. Macháčková. Úvodem oznámila změny v zastoupení FaME v AS UTB – 

doc. Tuček jmenován 26. 4. 2016 děkanem FaME, na jeho místo nastupuje jako první náhradník 

z voleb doc. Kozák. Doc. Popesko jmenován 2. 5. 2016 proděkanem FaME, místo něj nastupuje druhý 

náhradník JUDr. Šnédar.  

Doc. Chovancová a Dr. Horáková oznámily předsedkyni AS UTB rezignaci na členství v legislativní 

komisi a zájem pracovat v ekonomické komisi AS UTB. 

Ad 1) Kontrola zápisu ze zasedání AS UTB č. 194 

K hlasování přítomno 28 členů AS UTB. 

Návrh usnesení č. 195/1: 

ASUTB schválil zápis AS UTB č. 194 ve znění zveřejněném v informačním systému UTB. 

Hlasování: 

Pro:       28 
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Proti:       0 
Zdržel se:    0 

UAS UTB č. 195/1: 

AS UTB schválil zápis AS UTB č. 194 ve znění zveřejněném v informačním systému UTB. 

Ad 2) Stav plnění usnesení AS UTB 

Na zasedání č. 194 nebyla přijata usnesení, vyžadující kontrolu plnění.  

Ing. Macháčková oznámila registraci III. Změn Studijního a zkušebního řádu UTB Ministerstvem 

školství, mládeže a tělovýchovy. Úplné znění tohoto vnitřního předpisu UTB s účinností od 22. 4. 2016 

je zveřejněno na úřední desce UTB. 

Ad 3) Projednání programu zasedání  

Schválený předběžný program zasedání AS UTB č. 195 je třeba doplnit o slib nových členů a o volbu 

zastoupení FaME v ekonomické a legislativní komisi. Dalším doplňovaným bodem programu mělo být 

projednání podnětu doc. Kubíka. Ing. Macháčková oznámila, že obdržela plnou moc, kterou  

doc. Kubík zmocňuje JUDr. Šnédara k zastupování doc. Kubíka na zasedání AS UTB. JUDr. Šnédar 

sdělil, že v kauze doc. Kubíka bylo zahájeno smírčí řízení a požádal o zařazení této problematiky  

do programu příštího zasedání. 

K hlasování přítomno 28 členů AS UTB. 

Návrh usnesení č. 195/2: 

AS UTB schválil doplnění programu zasedání č. 195 na tento program: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS UTB č. 194. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Slib nových členů AS UTB. 

5. Informace rektora, prorektorů a kvestora. 

6. Projednání návrhu „Zpráva o hospodaření 2015“. 

7. Projednání návrhu „Výroční zpráva o činnosti UTB za rok 2015“. 

8. Projednání návrhu „Výroční zpráva o hospodaření UTB za rok 2015“. 

9. Volba zástupců FaME v ekonomické a legislativní komisi AS UTB. 

10. Různé. 

Hlasování: 

Pro:       28 

Proti:       0 

Zdržel se:    0 

UAS UTB č. 195/2: 

AS UTB schválil doplnění programu zasedání č. 195 na tento program: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS UTB č. 194. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Slib nových členů AS UTB. 

5. Informace rektora, prorektorů a kvestora. 

6. Projednání návrhu „Zpráva o hospodaření 2015“. 

7. Projednání návrhu „Výroční zpráva o činnosti UTB za rok 2015“. 

8. Projednání návrhu „Výroční zpráva o hospodaření UTB za rok 2015“. 

9. Volba zástupců FaME v ekonomické a legislativní komisi AS UTB. 

10. Různé. 
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Ad 4) Slib nových členů AS UTB   

Doc. Ing. Vratislav Kozák, Ph.D. a JUDr. Libor Šnédar, Ph.D. se složením slibu člena AS UTB ujali 

funkce.  

Ing. Macháčková požádala nové členy o souhlas se zveřejněním fotografie a o vyplnění informační 

tabulky na web. 

Ad 5) Informace rektora, prorektorů a kvestora 

Rektor prof. Sáha: 

- Jednání rektora se starostou města Uherské Hradiště. 

- Účast na konferenci Evropské univerzitní asociace v irském Galway. 

- Delegace z čínského města Cangzhou – návštěva CPS.  

- Výzva Magistrátu města Zlína, aby se UTB připojila k obnově památníku Tomáše Bati. 

- Rektorem podepsány akreditační žádosti FT (4 studijní programy a 1 habilitační řízení  

a řízení ke jmenování profesorem). 

- Jednání s prof. Kacrem z FaME (sepsání pamětí fakulty a univerzity). 

- Dotace MŠMT ze státního rozpočtu ve výši 598 636,- Kč na úhradu nákladů zahraničních 

studentů (vládních stipendistů) a příspěvek ve výši 13 313,- Kč na zahraniční studeny 

studující na základě mezinárodních smluv. 

- FaME – volba kandidáta na jmenování děkanem. Zvolen doc. Ing. David Tuček Ph.D. 

- Zasedání České konference rektorů v Brně. 

- Setkání Klubu absolventů Baťovy školy práce – žijících již jen 150 členů. 

- Návštěva Thomase G. Bati na UTB. 

- Nabídka vystoupení Univerzitního pěveckého sboru na promocích (kontakt  

Mgr. Brázdilová). 

- Akce FHS „Daruj šanci na život“ – do registru dárců kostní dřeně přibylo z UTB 204 osob. 

- Žádost doc. Pavlínka o uvolnění z funkce ředitele CPS ze zdravotních důvodů. 

- Prezentace z projednávání Výroční zprávy o činnosti UTB za rok 2015 na zasedání Správní 

rady UTB 25. 4. 2016 - Pozice UTB mezi veřejnými vysokými školami v ČR. Prezentace je 

přílohou zápisu. 

- Prezentace akceptovatelných projektů pro Interní fond strategického rozvoje. Prezentace je 

přílohou zápisu. 

 Doc. Sysel upozornil na schválená Pravidla rozpočtu UTB pro rok 2016, podle 

kterých je možno použít prostředky Fondu strategického rozvoje jen pro CPS, 

CEBIA-Tech a CTT.  

 

Prorektorka prof. Pavelková: 

- Počty studentů a pravidla financování, nastavit počet přijímaných studentů (kapacitní 

možnosti fakult). 

- Kontrola studia, diplomové a bakalářské práce.. 

- Letošní promoce v Kongresovém centru. 

- Směrnice rektora 3/2016 Mezifakultní pedagogický výkon, Příloha č. 1 - Objednávka 

mezifakultní výuky. 

- Příprava aktualizace směrnice Hodnocení pedagogické a tvůrčí činnosti. 

- Komise pro nastavení systému řízení kvality na UTB – příprava na zřízení Rady pro vnitřní 

hodnocení, možnost žádat o institucionální akreditace. 
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Prorektorka doc. Knápková: 

- Dne 7. 4. proběhlo vyhlášení soutěže Můj první milion pořádané Technologickým 

inovačním centrem. Studenti UTB byli úspěšní, 1. místo získali Jiří Doležal (student 

FaME)a Jan Emler za motivační diář DOLLER, 3. místo získali studentky FaME Silvie 

Kaprálová a Martina Hulínská za projekt Femma Fatale Dress. Speciální cenu TIC získali 

Jakub Zajíček (student FMK) a Daniel Korabík za projekt osobního obchodního asistenta 

"Vendeo".  

- Dne 19. 4. proběhl Galavečer UTB. Studentské unie byla pochválena za přípravu a realizaci 

této akce.  

- V sobotu 7. 5. se koná Oslava 5. letého výročí Univerzitní mateřské školy. Ve spolupráci 

s Fakultou humanitních studií je pro všechny děti i dospělé připraven bohatý program 

(vystoupení dětí z UMŠ, herní aktivity a tvořivé dílničky, hrací koutek, čarování s bublinami 

a mnoho dalšího). Srdečně zváni jsou všichni zaměstnanci UTB i jejich děti. 

- Zlínský kraj bude v průběhu května finalizovat dokument Analýza potřeb pro účely 

Krajského akčního plánu (KAP) rozvoje vzdělání pro MŠ/ZŠ/SŠ. Úkolem Analýzy potřeb je 

poskytnout podklady pro jednání klíčových aktérů v oblasti vzdělávání na území kraje. 

Povinnými tématy KAP jsou: 1/Podpora kompetencí k podnikavosti, iniciativě a kreativitě, 

2/ Podpora polytechnického vzdělávání, 3/ Podpora odborného vzdělávání včetně spolupráce 

škol a zaměstnavatelů, 4/ Rozvoj kariérového poradenství, 5/ Rozvoj škol jako center 

dalšího profesního vzdělávání, centrum celoživotního vzdělávání, 5/ Podpora inkluze. 

-  

Prorektor doc. Sedlařík: 

- Žádosti o akreditace doktorských studijních programů na UTB zaslány Akreditační komisi. 

- Projekty TAČR – celkem 9 (6 CPS, 1 CEBIA-Tech, 2 FT). 

 

Prorektor Mgr. Krutil: 

- International Festival a International Week na UTB – úspěšné akce. 

- Návštěva pana Oleha Soskina, předsedy Ukrajinské konzervativní strany, možnost 

spolupráce, výměna studentů, publikační činnost (impakt Journal of Economic Annals). 

- Letní školy UTB (140 přihlášených účastníků). 

Dr. Kozáková vyslovila poděkování prorektorům prof. Prokopovi a Mgr. Krutilovi za účast  

a spolupráci na 6. ročníku soutěže v prezentačních dovednostech Show-off/Zeig dich na UTB.  

Dále sdělila: 

Témata letošního ročníku byla Moje největší výzva a Zajímavý aspekt mého studia.  

Ve slavnostním finále měli studenti pouze sedm minut na to, aby zaujali porotu prezentací  

v angličtině nebo němčině na zvolené téma. V porotě zasedli vedle akademiků a studentů  

i zástupci sponzorských organizací a jejich nelehkým úkolem bylo posuzovat obsah, ale také 

jazykovou a vizuální stránku jednotlivých vystoupení. 

V kategorii Moje největší výzva porotu přesvědčily Anna Rybníčková (FHS), Tereza Rychetská 

(FMK) a Ivona Hrivnáková (FaME) a v kategorii Zajímavý aspekt mého studia zvítězili  

Andrii Zubashkov (FHS), Jiří Doležal (FaME) a Alexandra Pilečková (FHS). Vítězové obdrželi 

finanční odměnu a mnoho hodnotných cen od sponzorů.  

Akci zorganizovalo stejně jako v minulých letech Centrum jazykového vzdělávání FHS spolu se 

studentským organizačním týmem. 

 

Ad 6) Projednání návrhu „Zpráva o hospodaření UTB za rok 2015“ 

Návrh byl AS UTB předložen 15. 3. 2016, projednán na zasedání ekonomické komise (EK) 12. 4. 2016 

a doporučen k hlasování o schválení. 
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K hlasování přítomno 29 členů AS UTB. 

Návrh usnesení č. 195/3: 

AS UTB vyjádřil souhlas se Zprávou o hospodaření UTB za rok 2015 ve verzi s datem 7. 3. 2016. 

Hlasování: 

Pro:       29 

Proti:       0 

Zdržel se:    0 

UAS UTB č. 195/3: 

AS UTB vyjádřil souhlas se Zprávou o hospodaření UTB za rok 2015 ve verzi s datem 7. 3. 2016. 

Ad 7) Projednání návrhu „Výroční zpráva o činnosti UTB za rok 2015“ 

Návrh byl AS UTB předložen 24. 3. 2016, projednáváním byl pověřen Mgr. Malý z odboru marketingu  

a komunikace. Dne 12. 4. 2016 projednáno v legislativní komisi (LK), předseda komise ak. sochař 

Podzimek přednesl závěry a doporučení komise k hlasování o schválení. Správní rada UTB se 

k Výroční zprávě o činnosti UTB za rok 2015 vyjádřila 25. 4. 2016. 

K hlasování přítomno 29 členů AS UTB. 

Návrh usnesení č. 195/4: 

AS UTB schválil Výroční zprávu o činnosti UTB za rok 2015 ve verzi pro hlasování AS UTB. 

Hlasování: 

Pro:       29 

Proti:       0 

Zdržel se:    0 

UAS UTB č. 195/4: 

AS UTB schválil Výroční zprávu o činnosti UTB za rok 2015 ve verzi pro hlasování AS UTB. 

 

Ad 8) Projednání návrhu „Výroční zpráva o hospodaření UTB za rok 2015“ 

Návrh předložen 26. 4. 2016 po projednání Správní radou UTB. Kvestor RNDr. Černý představil návrh 

v prezentaci. Prezentace je přílohou zápisu. 

Materiál bude projednán EK. 

Ing. Macháčková svolala zasedání EK na 10. 5. 2016. 

Ad 9) Volba zástupců FaME v ekonomické a legislativní komisi AS UTB 

Ukončením členství doc. Tučka a doc. Popeska v AS UTB skončilo také jejich členství v EK, potřeba 

zvolit nové zastoupení FaME v EK. O členství v EK projevil zájem doc. Kozák a po odstoupení z LK 

také doc. Chovancová a Dr. Horáková. V EK je každá fakulty zastoupena dvěma členy, zástupci 

FaME v EK se stanou první dva podle obdrženého počtu hlasů z tajné volby.  

JUDr. Šnédar projevil zájem o členství v LK. 

 Ing. Macháčková pověřila Dr. Beníčka a H. Müllerovou skrutátory pro tajné hlasování.  

K tajnému hlasování přítomno 29 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 195/5:  

AS UTB schválil zástupce FaME v ekonomické komisi AS UTB: 

Jméno Hlasování 

Horáková Monika, Ing. Ph.D. Pro     22     Proti    2       Zdržel se    4     Neplatné   1 

Chovancová Miloslava, doc. Ing. CSc. Pro     20     Proti    2       Zdržel se    7     Neplatné   0 

Kozák Vratislav, doc. Ing. Ph.D. Pro     10     Proti    8       Zdržel se    8     Neplatné   3 
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UAS UTB č. 195/5: 

AS UTB schválil zástupce FaME v ekonomické komisi AS UTB: Ing. Monika Horáková, Ph.D.,  

doc. Ing. Miloslava Chovancová, CSc. 

 

K tajnému hlasování přítomno 29 členů AS UTB. 

Návrh usnesení č. 195/6:  

AS UTB schválil JUDr. Libora Šnédara, Ph.D. členem legislativní komise AS UTB. 

Hlasování: 

Pro:       22 

Proti:       5 

Zdržel se:    2 

UAS UTB č. 195/6:  

AS UTB schválil JUDr. Libora Šnédara, Ph.D. členem legislativní komise AS UTB. 

Volbu předsedy EK provedou členové EK na zasedání 10. 5. 2016. Ing. Macháčková požádala 

předsedu LK ak. sochaře Podzimka, aby se ujal funkce skrutátora při volbě předsedy EK.  

 

Ad 9) Různé 

 Ing. Macháčková informovala o zasedání předsednictva Rady vysokých škol (RVŠ) 

21. 4. 2016.  

 RVŠ nominovala do „ERA Progress Report 2016“ zástupce, kteří se zúčastní interview  

se zástupci Evropské komise. Za Studentskou komoru RVŠ (SK RVŠ) byli nominováni  

Ing. Papež (zástupce UTB v SK RVŠ) a Ing. Hnátková (náhradník zástupce UTB v SK RVŠ). 

Ing. Macháčková uvedla, že Ing. Papež i Ing. Hnátková svou aktivní činností v SK RVŠ 

výrazně reprezentují UTB v národním i mezinárodním měřítku. 

 Ing. Macháčková informovala o vyhlášení zákona č. 137/2016 ve Sbírce zákonů dne 2. 5. 2016. 

Tímto zákonem se mění zákon č. 111/1998 Sb., (zákon o vysokých školách). Účinnost zákona  

č. 137/2016 je od 1. září 2016.  

 Předsedkyně studentské komory AS UTB Petra Jílková, DiS., informovala:  

- Ve dnech 20. - 21. 4. 2016 se Ing. Eva Hnátková, jakožto delegátka SK RVŠ a koordinátorka  

v EURODOC (Evropská rada pro doktorandy a mladé vědecké pracovníky) za ČR, zúčastnila 

konference EURODOC 2016 – „Early stage researchers’ training: which future“, která se konala  

v Lucembursku. Tématem její prezentace bylo vzdělávání doktorandů „PhD training“ v rámci 

sekce „Modern ways of doctoral education“. Po konferenci následovala valná hromada - Annual 

general meeting AGM 2016, na kterém byla Ing. Hnátková zvolena koordinátorkou pracovní 

skupiny pro vzdělávání doktorandů. EURODOC v současnosti zastupuje 32 národních 

organizací z Evropy, zabývajících se doktorandy a mladými vědci. 

- Kontrola vyplácení mimořádných stipendií na FaME. Všechna stipendia jsou řádně odůvodněna 

a doplněna potřebnými náležitostmi. 

 Rektor prof. Sáha předložil návrh na doplnění Pravidel rozpočtu UTB pro rok 2016. 

K  hlasování přítomno 29 členů AS UTB. 

Návrh usnesení č. 195/7:  

AS UTB schválil doplnění odstavce 5.3. „Pravidel rozpočtu pro rok 2016“ Individuální financování 

o toto znění: „Při finanční dostatečnosti pro udržitelnost projektů OP VaVpI (CPS, CEBIA-Tech  

a CTT) je možno prostředků Interního fondu strategického rozvoje využít i pro podporu dalších 

projektů v intencích podnikatelské univerzity“. 
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Hlasování: 

Pro:       29 

Proti:     0 

Zdržel se:    0 

 

Usnesení č. 195/7:  

AS UTB schválil doplnění odstavce 5.3. „Pravidel rozpočtu pro rok 2016“ Individuální 

financování o toto znění: „Při finanční dostatečnosti pro udržitelnost projektů OP VaVpI (CPS, 

CEBIA-Tech a CTT) je možno prostředků Interního fondu strategického rozvoje využít i pro 

podporu dalších projektů v intencích podnikatelské univerzity“. 

 Ing. Papež zaslal informace, které přednesla Ing. Macháčková: 

- Plénum SK RVŠ potvrdilo kandidáta předsednictva SK RVŠ do NAÚ. Vybrán byl  

Josef Fontana (UK), který se plénu představil. 

- Ing. Papež se zúčastnil konference SWC - Spring Wing Conference Budapešt 15-17. 4. 2016, 

kde přednášel v bloku Eurodoc Workshop. 

- Dne 5. 5. 2016 proběhne panelová diskuze Predátorské časopisy v kontextu českého 

hodnocení vědy. 

- Ing. Papež vybrán užším předsednictvem SK RVŠ jako delegát na 70. Board Meeting  

of European Student´s Union - 8. - 15. 5. 2016 v Norsku. 

 Seminář ACSA pro studenty o vysokoškolské legislativě s lektorkou JUDr. Kudrovou z MU 

dne 19. 4. 2016 – studenty hodnoceno kladně (přátelská atmosféra, osvědčení o absolvování 

semináře).  

 Ing. Macháčková seznámila s čl. 7 odst. 3 Volebního a jednacího řádu AS UTB, umožňujícím 

členu studentské komory AS UTB, který složil státní závěrečnou zkoušku a bude pokračovat  

v dalším stupni studia na téže fakultě, zůstat členem AS UTB:   

„(3) Člen AS UTB, který byl zvolen jako student, řádně ukončil bakalářský studijní program  

a přihlásil se na téže součásti ke studiu v navazujícím magisterském studijním programu, nebo 

řádně ukončil magisterský studijní program, přihlásil se na téže součásti ke studiu v doktorském 

studijním programu, může do sedmi dnů ode dne řádného ukončení studia písemně sdělit 

předsedovi AS UTB, že se hodlá stát náhradníkem. V takovém případě bude zařazen jako 

náhradník do seznamu náhradníků v pořadí podle obdržených hlasů (čl. 6 odst. 2) na dobu 

nejvýše 4 měsíců a povolán do AS UTB  po zápisu do studia. Není-li uchazeč v této lhůtě do 

studia zapsán, přestává být náhradníkem.“.  

Dále požádala o sdělení, kteří členové studentské komory AS UTB budou skládat SZZ  

a upozornila na dodržení uvedeného postupu. 

Upozornění – pro studenty, členy AS fakulty, je obdobný postup uveden v čl. 7 odst. 4 

Volebního a jednacího řádu AS UTB.  

 Dr Illík (jako vedoucí ateliéru Grafický design FMK) v reakci na podněty z AS UTB 

informoval o vypracování vizuálního vzhledu: 

 - logotypů (piktogramů) sportovních aktivit UTB 

- obrazového manuálu pro zahraničního studenta v rámci výměnných pobytů ERASMUS 

- jídelního lístku pro jídelnu v objektu U13. 

 Předsedkyně studentské komory AS UTB Petra Jílková, DiS., uvedla, že pro reprezentaci UTB 

na akcích a konferencích pořádaných SK RVŠ  by bylo vhodné využít oblečení s logem UTB.  

Ing. Macháčková se dotázala kvestora RNDr. Černého na možnost proplacení mikin s logem 

UTB pro členy studentské komory AS UTB.  
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 Doc. Chovancová poděkovala za přístup AS UTB k řešení situace na FaME. 

  Termín příštího zasedání AS UTB dne 7. 6. 2016 a usnesení o předběžném programu: 

K hlasování přítomno 29 členů AS UTB. 

Návrh usnesení č. 195/8: 

AS UTB schválil termín příštího zasedání AS UTB  na 7. června 2016 a předběžný program tohoto 

zasedání: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS UTB č. 195. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace rektora, prorektorů a kvestora. 

5. Projednání návrhu „Výroční zpráva o hospodaření UTB za rok 2015“. 

6. Projednání podnětu doc. Kubíka. 

7. Různé. 

Hlasování: 

Pro:       28 

Proti:       0 

Zdržel se:    1 

 

UAS UTB č. 195/8: 

AS UTB schválil termín příštího zasedání AS UTB  na 7. června 2016 a předběžný program tohoto 

zasedání: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS UTB č. 195. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace rektora, prorektorů a kvestora. 

5. Projednání návrhu „Výroční zpráva o hospodaření UTB za rok 2015“. 

6. Projednání podnětu doc. Kubíka. 

7. Různé. 

 

 

Příští řádné zasedání AS UTB  proběhne v úterý 7. června 2016 od 13,00h  v  zasedací místnosti   

č. 514 v budově U13 UTB, nám. TGM 5555, Zlín  

 

Konec zasedání v 16,10 h. 

Ve Zlíně dne 8. 5. 2016 

Zapsala: T. Kosinová 

 

 

 

 

 

 

 

 

Petra Jílková, DiS. Ing. Alena Macháčková, CSc. 

předsedkyně studentské komory AS UTB předsedkyně AS UTB 


